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Rada Miejska w Brzesku 

Komisja Rewizyjna 

Protokół 2/2024 

2 Posiedzenie w dniu 19 czerwca 2024 r. - 

Obrady rozpoczęto 19 czerwca 2024 r. o godz. 09:00, a zakończono o godz. 09:31 dnia  

19 czerwca 2024 r. 

W posiedzeniu wzięło udział 4 członków 

Obecni: 

1. Seweryn Kozub 

2. Agnieszka Mastalska-Sowa 

3. Agata Podłęcka 

4. Kamil Trąba 

 

W posiedzeniu wzięli udział: 

1. Zastępca Burmistrza Grzegorz Brach 

2. Marek Dadej Dyrektor BOSiR 

3. Ludmiła Kochańska pracownik MOPS 

3. Karina Legutek Dyrektor PiMBP 

4. Ewelina Stepień  

 

Ad.1.  Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Komisji Kamil Trąba otworzył posiedzenie komisji, powitał członków komisji 

oraz obecnych gości. Następnie poprosił o potwierdzenie obecności w systemie elektronicznym, 

na podstawie listy stwierdził prawomocność obrad. 

 

Głosowano w sprawie 

Sprawdzenie obecności 

Wyniki głosowania 

OBECNY: 4, NIEOBECNY: 0 

Wyniki imienne 

OBECNY (4) - Seweryn Kozub, Agnieszka Mastalska-Sowa, Agata Podłęcka, Kamil Trąba 

NIEOBECNY (0) 

 

Ad.2. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kamil Trąba  przedstawił porządek obrad, który został zaakceptowany 

przez członków komisji. 
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Ad.3. Informacja na temat uwag wniesionych do protokołu komisji z posiedzenia odbytego w 

dniu 24 maja 2024 r. 

 

Protokół został przyjęty bez uwag. 

 

Ad.4. Zapoznanie się z informacją na temat form planowanego wypoczynku dzieci i młodzieży 

w okresie wakacji w Gminie Brzesko. 

 

Informację na temat planowanych atrakcji i inicjatyw wypoczynkowych, które gmina 

przygotowała na nadchodzące wakacje złożyli: 

 

1. Dyrektor Ewelina Stępień przedstawiła jakie zajęcia będą organizowane w Miejskim 

Ośrodku Kultury. 

2. Dyrektor Karina Legutek poinformowała o planach wakacyjnych w bibliotece w Brzesku oraz 

w filiach. 

3. Dyrektor Marek Dadej przedstawił działania wakacyjne w Brzeskim Ośrodku Sportu  

i Rekreacji. 

4. Ludmiła Kochańska pracownik MOPS przedstawiła jaką formę wypoczynku przygotował 

Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej. 

 

 

Głosowano w sprawie 

Komisja zapoznała się z ofertami organizacji letniego wypoczynku dzieci i młodzieży 

organizowanych przez MOPS,MOK,BOSiR, PiMB i  pozytywnie ocenia  organizację planowanego 

wypoczynku dzieci i młodzieży w okresie wakacji w Gminie Brzesko. 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (4) - Seweryn Kozub, Agnieszka Mastalska-Sowa, Agata Podłęcka, Kamil Trąba 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Ad.5. Zapoznanie się z projektami organizacyjnymi szkół i przedszkoli publicznych, prognoza 

demograficzna, analiza stanu zatrudnienia nauczycieli w placówkach oświatowych Gminy 

Brzesko. 
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Zastępca Burmistrza Grzegorz Brach na wstępie poinformował, że arkusze organizacyjne 

przedstawiają szczegółowo organizacje pracy szkoły na dany rok szkolny. Jest to aktualny stan, 

który dotyczy zarówno kadry, ilości godzin, planu zajęć dydaktycznych. Jest to arkusz wstępny na 

rok szkolny 2024/2025, ponieważ mogą wystąpić ruchy kadrowe w ciągu roku. Arkusz ten jest 

zatwierdzany przez kuratorium oraz organ prowadzący. Od września przygotowuje się aneks, 

uwzględniający dodatkowe zmiany, który pokazuje rzeczywistą organizację szkoły. Na ten 

moment jest kilka uwag kuratorium dotyczących głównie kwalifikacji nauczycieli, którzy realizują 

zadania specjalne, jak również podział na klasy. 

 

Radna Agnieszka Mastalska - Sowa zapytała o jakiej ilości dzieci w klasie jest mowa. 

 

Zastępca Burmistrza Grzegorz Brach wyjaśnił, że w jednej klasie może być 25 dzieci. 

 

W dyskusji poruszono również problem demografii, co w przyszłości może oznaczać problemy  

w oświacie. Podkreślono, że polityka zwiększenia dzietności nie przyniosła oczekiwanych 

skutków. Wręcz przeciwnie od momentu wdrożenia programu zauważamy tendencję spadkową. 

 

Opinia komisji :  

Głosowano w sprawie 

Komisja zapoznała się z projektami organizacyjnymi szkół i przedszkoli publicznych, prognozą 

demograficzną, analizą stanu zatrudnienia nauczycieli w placówkach oświatowych Gminy 

Brzesko i opiniuje pozytywnie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (3) - Agnieszka Mastalska-Sowa, Agata Podłęcka, Kamil Trąba 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) - Seweryn Kozub 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Ad.6. Analiza raportu o stanie Gminy za rok 2023. 

 

Przewodniczący Komisji Kamil Trąba oznajmił, że wszyscy członkowie komisji otrzymali raport 

drogą elektroniczną, mogli się z nim zapoznać. Ponadto był omawiany na wcześniejszych 

posiedzeniach komisji w których również uczestniczyli. 

 

Zapytał, czy ktoś ma pytania w związku z raportem. 
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Radni nie wnieśli uwag. 

Opinia komisji 

 

Głosowano w sprawie 

Po analizie Raportu o stanie Gminy Brzesko za rok 2023 komisja pozytywnie opiniuje 

przedstawiony dokument i wnioskuje o udzielenia Burmistrzowi Brzeska wotum zaufania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (4) - Seweryn Kozub, Agnieszka Mastalska-Sowa, Agata Podłęcka, Kamil Trąba 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Ad.7. Sprawy bieżące, wolne wnioski i zapytania - w tym opiniowanie projektów uchwał, 

rozpatrywanie wniosków i pism skierowanych do rozpatrzenia przez Komisję. 

 

W sprawach bieżących komisja zgłosiła następujące wnioski: 

 

Głosowano w sprawie 

komisja wnioskuje do Burmistrza Brzeska o umożliwienie bezpłatnych wejść na kręgielnie w 

ramach zajęć szkolnych dla uczniów z Gminy Brzesko 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (4) - Seweryn Kozub, Agnieszka Mastalska-Sowa, Agata Podłęcka, Kamil Trąba 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Radna Agnieszka Mastalska - Sowa zgłosiła wniosek w sprawie zorganizowania cyklicznie 

odbywających się w danym dniu „Pchlich Targów” na Placu Targowym w Brzesku oraz 

rozplakatowanie wydarzenia poza rejonem placu. 
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Radna Agata Podłęcka zapytała o możliwość zorganizowania sezonowych wystawek ulicznych 

 w Brzesku według terminarza na poszczególnych rejonach. 

 

Zastępca Burmistrza Grzegorz Brach wyjaśnił, że organizowanie tego typu wystawek jest 

utrudnione ze względu przepisów. Szczegółowo przedstawił z czego wynikają problemy. 

 

  

Radny Seweryn Kozub zawnioskował o poszerzenie Strefy Płatnego Parkowania przy Dworcu PKP 

w Brzesku. 

 

Ad.8.  Zamknięcie posiedzenia komisji. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia Przewodniczący komisji Kamil Trąba 

podziękował wszystkim za udział w komisji i zamknął posiedzenie. 

 

(Pełna dyskusja płyta CD znajduje się w aktach komisji). 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej w Brzesku 

 

(-) mgr Kamil Trąba 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Przygotował: Marta Dawiec 

Brzesko, dnia 8 lipca 2024 r. 


